
170329 Fremmøte.txt
Rotaryvenner. 

Jeg - og mange med meg - er bekymret fordi vi har så lavt fremmøte. Vi var 
f.eks. kun 16 medlemmer som stilte opp på siste møte på Nasjonalbiblioteket. På 
møtene her er det vanskelig å passere 25. Det er ikke så lenge siden vi var 
30-35. Selvfølgelig er et lavt fremmøte en belastning for oss alle. Miljøet 
belastes. 

Jeg har vært medlem siden 1989 og husker godt tiden da vi hadde fremmøtekrav. 
Klubbene konkurrerte og 65% var bra mens 60 tvilsomt. Etter at dette kravet ble 
fjernet er det ikke vanskelig å oppleve svikten. Min tanke til Bjørn President 
sist var at for mange kommer hit bare hvis man ikke har annet på programmet. 

Dette er vi etter min mening nødt til å justere. Jeg går ut fra at vi er her 
fordi vi vil og da må vi snu på flisa og prioritere møtene i OVRK. Selv har jeg 
prioritert onsdagene i byen og har lagt andre gjøremål den dagen slik at møtet 
her er det sentrale. 

Vi må alle gjøre vårt til at miljøet i tidligere aktive OVRK styrkes. 

Oslo 28. mars 2017 
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